
вх.№ 210/08.03.2024 г. 

НАЧАЛНО УЧИЛИЩЕ „ПРОФ. П. НОЙКОВ" - ЯМБОЛ 

ПРОТОКОЛ 

№ 1/08.03.2024 г. за проведено заседание 
на обществения съвет към НУ „Проф. П. 

Нойков" 

Днес, 08.03.2024 г., в изпълнение на чл. 267, ал. 1 от Закона за 
предучилищното и училищното образование, се проведе заседание на обществения 
съвет към училище НУ „Проф. П. Нойков" 

В заседанието взеха участие 5 (пет) членове на обществения съвет: 
1. Неда Бъчварова- Представител на Община Ямбол 
2. Красимира Иванова Колева-родител-председател на ОС 
3.Надя Цветанова Рашева -родител 
4. Иванка Христова Анастасова-родител 
5.Цветелина Антонова Митева-родител-секретар 
Димитър Димитров -директор на НУ „Проф. П. Нойков" 

Всички присъстващи на заседанието членове на обществения съвет са регистрирани в 
присъствения списък, който е неразделна част от настоящия протокол. 

Заседанието протече по предварително обявения от председателя на 
обществения съвет дневен ред, както следва: 

1. Отчет за изпълнението на делегирания от държавата бюджет за 2023 г. 
2. Училищен план-прием за 2024/2025г. 
3. Съгласуване на избора на учебници за подготвителна група, 1 и 2 клас за учебната 

2024/2025г. 
4. Докладна записка от директора на училището относно изпълнение на задължение 

по чл.21,ал.1 от Вътрешните правила за превенция и противодействие на корупция, 
измами, нередности, злоупотреби, грешки и за установяване и предотвратяване на риска 
от настъпване на конфликт на интереси 

По т. 1 от дневния ред - Председателят изложи информацията по наличните 
материали и всички членове обстойно и задълбочено коментираха данните. 

След проведеното гласуване за приемане на Отчет за изпълнението на 
делегирания от държавата бюджет за 2023 г. на НУ „Проф. П. Нойков", се 
получиха следните резултати: 

Брой гласове „за" - 5 (пет) Брой 
гласове „против"- 0 (нула) Брой 
гласове „въздържал се" - 0 (нула) 

По т. 2 от дневния ред - обсъди се действащата нормативна уредба, броя на 



кандидатите от предварителното проучване за записване на деца за учебната 
2024/2025 г. в първи клас. 

След проведеното гласуване за приемане на Училищен план-прием за 2024/2025 г. 
наНУ „Проф. П. Нойков", се получиха следните резултати: 

Брой гласове „за" - 5 (пет) Брой гласове 
„против"- 0 (нула) Брой гласове 
„въздържал се" - 0 (нула) 

По т.З от дневния ред-

Директорът на училището подробно запозна членовете на обществения съвет 
с избора на учебници на методическите обединения. Изтъкна предимствата на 
предложените издателства: издателство „Слово" - помагала за подготвителна група 
и издателство „Просвета плюс" ЕООД - учебници и тетрадки за първи и втори 
клас. Издателство „Просвета" АД-учебник по АЕ за 2 клас .Работата с учебниците 
на тези авторски колективи е с доказани отлични резултати. 

След проведеното гласуване на избора на учебници и учебни помагала, се 
получиха следните резултати: 

Брой гласове „за" - 5 (пет) 
Брой гласове „против"- 0 (нула) 
Брой гласове „въздържал се" - 0 (нула) 

По т.4 от дневния ред: Г-н Димитров внесе за запознаване на членовете на 
ОС докладна записка относно изпълнение на задължение по чл.21,ал.1 от 
Вътрешните правила за превенция и противодействие на корупция, измами, 
нередности, злоупотреби, грешки и за установяване и предотвратяване на риска от 
настъпване на конфликт на интереси. За периода няма постъпили сигнали. 

На основание на резултатите от проведеното гласуване, общественият съвет към 
училище НУ „Проф. П. Нойков " взе следните решения: 

1. Приема Отчет за изпълнението на делегирания от държавата бюджет за 2023 г. 
2. Приема Училищен план-прием за 2024/2025г 
3.. Съгласува избора на учебници и учебни помагала за ПГ, 1 и 2 клас за 
учебната 2024/2025 г. 
4. Запозна се с Докладна записка от директора на училището относно 
изпълнение на задължение по чл.21 ,ал.1 от Вътрешните правила за 
превенция и противодействие на корупция, измами, нередности, злоупотреби, 
грешки и за установяване и предотвратяване на риска от настъпване на 
конфликт на интереси 

След изчерпване на дневния ред, заседанието на обществения съвет към НУ "Проф. 
П. Нойков" се закри. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ 
НА ОБЩЕСТВЕНИЯ СЪВЕТ 
КРАСИМИРА КОЛЕВА 


